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Platform Financieel Domein op 26 september 2024 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Maarten Slingerland, wethouder van 
Zwartewaterland 

 

Begin september kreeg ik een e-mail van Karin Tempelman met de vraag of 
ik de impressie voor de vergadering van 26 september wilde schrijven. 
Zoals we gewend zijn sloot ook deze mail af met een vrolijke groet uit 
Raalte en dat maakte mijn dag weer een beetje goed. Eerlijk gezegd had ik 
helemaal geen zin om een impressie te schrijven, ik had dat al een keer 
gedaan. Vervolgens toch maar even gekeken wanneer dat was geweest. 
Dat bleek in 2019 te zijn en dat laat maar weer zien hoe snel de tijd gaat.  
 
Het is altijd fijn om voor de aanvang van de vergadering even bij te praten 
met de collega’s Financiën uit Overijssel. Zo rond klok van tien krijg ik van 
voorzitter Evelien Zinkweg m’n naambordje in de handen gedrukt en ik 
begrijp de hint, we gaan beginnen. Als ik plaatsgenomen heb tussen Hans 

Olthof en Marcel Scheringa valt mij 
op dat iedereen altijd ongeveer op 
dezelfde plek zit. VNG-er David Rietveld zit al startklaar, 
stropdasje om en jasje uit. Dit wordt belangrijk… Vandaag is 
de opkomst wat minder omdat een aantal wethouders van de 
grotere steden naar een bijeenkomst van de G40 zijn. 
 
Evelien opent de vergadering en zoals we gewend zijn houdt 
ze de vaart erin en bewaakt de tijd.  
Bij de mededelingen krijgt Lucas Mulder het woord om een 
terugkoppeling te geven over zijn brief over de GR-en. Hij 
reageert wat teleurgesteld over de respons en doet de oproep 

om te reageren op elkaars verzoeken. Hij doet een voorstel om 1 punt overeind te houden in de brief. 
Dit is een verzoek aan de GR-en om ombuigingsvoorstellen inclusief de maatschappelijke impact in 
kaart te brengen. Het voorstel is inmiddels zover uitgekleed dat waarschijnlijk niemand tegen zal zijn. 
Vervolgens neemt Harry Scholten ons even mee in de laatste stand van zaken naar aanleiding van de 
VNG-commissie Financiën. Er worden veel gesprekken gevoerd en het klinkt of het allemaal stroperig 
gaat. We zijn blij dat Harry dit al geruime tijd doet en dat we vanuit Overijssel verbinding hebben met 
de VNG-commissie Financiën. 
 
David Rietveld geeft een presentatie over 
de uitwerking van de miljoenennota en de 
miljoenen vliegen over tafel. Helaas wel de 
verkeerde kant op en voor gemeenten 
wordt het niet duidelijker en beter. Bij de 
Specifieke Uitkeringen (SPUK) staan we 
wat langer stil. Inmiddels zijn er ongeveer 
60 Spuks. We zijn benieuwd hoe het 
kabinet in de toekomst omgaat met Spuks.  
Er vindt wat discussie plaats over het 
tijdpad en de rol van de VNG. Is het 
moment van de ALV en de besluitvorming 
van de Voorjaarsnota handig gepland? 



2 
 

Gemeenten moeten ondertussen de 
kadernota voorbereiden. Welke gesprekken 
voeren wij tussentijds met de samenleving 
en met onze gemeenteraden? Zoals iedere 
vergadering komt nu ook de drive van de 
wethouders naar boven. Wij lossen het 
altijd op, maar het is onhoudbaar. Bij taken 
horen voldoende knaken! Wat is plan B als 
we niet tot overeenstemming komen? 
Conclusie is dat de vorige ALV een motie 
heeft aangenomen en dat deze nog 
uitgevoerd moet worden. Bij sommigen van 
ons begint door de nijpende situatie echt 
het geduld op te raken.  
 
Het rondje langs de velden over de 
begroting is altijd interessant. Het levert wat 

verschillende beelden op. Rode draad is dat iedereen op zoek is naar evenwichtige en stabiele 
rijksbijdragen.  
Maria van den Broek van de provincie Overijssel neemt ons mee hoe de Provincie, in deze onzekere 
financiële tijden, omgaat met haar taak als Toezichthouder van de gemeentelijke begrotingen. Er zijn 
wat meer mogelijkheden dan voorgaande jaren. Terecht merkt de vergadering op dat de 
mogelijkheden veelal sigaren uit eigen doos zijn of dat goed en spaarzaam gedrag ingezet wordt om 
de problemen op te lossen. Geen oplossingen voor de langere termijn. 
Rond de klok van 12 uur sluit Evelien de vergadering. 
 
 
 

 
 
 


